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ROM.0012.2024.II 

Projekt protokołu nr 6/2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

z dnia 22 października 2024 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: członkowie Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw 

Społecznych - lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, a lista obecności 

gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i powitanie zebranych. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Informacja z realizacji wniosków.  

5. Przyjęcie protokołu nr 5/2024 Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw 

Społecznych z dnia 27.08.2024 r. 

6. Informacja sytuacji w zakresie opieki zdrowotnej, dostępności pacjentów do lekarzy 

rodzinnych i specjalistów.  

7. Realizacja roku szkolnego 2024/2025 i przygotowań 8 klas do egzaminu. 

8. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy Kaliska. 

9. Omówienie spraw bieżących. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 Otwarcie i powitanie zebranych. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska o godz. 14:00 otworzyła posiedzenie po czym powitała zebranych 

uczestników spotkania. 

 

Ad. 2 Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska stwierdziła, iż na sali jest 8 członków komisji co pozawala na 

prawomocne podejmowanie opinii. 

 

Ad. 3 Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska przystąpiła do punktu: Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia 

po czym przedstawiła proponowany porządek posiedzenia i poddała go pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Komisja Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych w 

obecności 8 radnych 8 głosami „za” zatwierdziła porządek posiedzenia. 

 

https://kaliska.esesja.pl/posiedzenie/966a8dc5-464c-4#collapse1
https://kaliska.esesja.pl/posiedzenie/966a8dc5-464c-4#collapse2
https://kaliska.esesja.pl/posiedzenie/966a8dc5-464c-4#collapse3
https://kaliska.esesja.pl/posiedzenie/966a8dc5-464c-4#collapse4
https://kaliska.esesja.pl/posiedzenie/966a8dc5-464c-4#collapse4
https://kaliska.esesja.pl/posiedzenie/966a8dc5-464c-4#collapse7
https://kaliska.esesja.pl/posiedzenie/966a8dc5-464c-4#collapse8
https://kaliska.esesja.pl/posiedzenie/966a8dc5-464c-4#collapse9
https://kaliska.esesja.pl/posiedzenie/966a8dc5-464c-4#collapse10
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Ad. 4 Informacja z realizacji wniosków.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska przystąpiła do punktu: Informacja z realizacji wniosków. 

 

Nie zgłoszono uwag do informacji z realizacji wniosków. 

 

Ad. 5 Przyjęcie protokołu nr 5/2024 Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

z dnia 27.08.2024 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska przystąpiła do punktu: Przyjęcie protokołu nr 5/2024 Komisji Budżetu, 

Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych z dnia 27.08.2024 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska poinformowała, że nie naniosła poprawek i zaakceptowała projekt 

protokołu nr 5/2024 Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych z dnia                              

27.08.2024 r. 

 

W wyniku głosowania Komisja Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych                         

w obecności 8 radnych zaakceptowała 8 głosami „za” protokół nr 5/2024 Komisji Budżetu, 

Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych z  dnia 27 sierpnia 2024 r. 

 

Ad. 6 Informacja sytuacji w zakresie opieki zdrowotnej, dostępności pacjentów do lekarzy  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska poinformowała, iż radni otrzymali materiał na swoich nośnikach 

elektronicznych. 

 

Radna Gminy Kaliska Lucyna Koper zapytała dlaczego pediatra przyjmuje 

pacjentów  raz w  tygodniu, gdzie tych dzieci mamy sporo i one najczęściej popadają w choroby 

jesienne. Ponadto zasugerowała, aby pediatra mógł przyjmować częściej. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska poinformowała, że w zastępstwie za pediatrę przyjmuje Pani 

Polaszewska. 

 

Radny Gminy Kaliska Kazimierz Głodek stwierdził, że w ośrodku zdrowia w 

Kaliskach wszystko wydaje się w porządku, ale z pediatrą trzeba dojść do porządku i zwiększyć 

liczbę przyjęć.  

 

Radna Gminy Kaliska Lucyna Koper zaproponowała, aby pediatra przyjmował 

prywatnie. 

 

Radny Gminy Kaliska Piotr Cywiński zapytał czy byłaby możliwość wynajęcia 

gabinetu dla pediatry, który przyjmowałby prywatnie? 

 

Wójt Gminy Kaliska Sławomir Janicki udzielił odpowiedzi, iż nie ma takiej 

możliwości, ponieważ obiekt wynajmujemy Medpharmie zgodnie z umową.  
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Ad. 7 Realizacja roku szkolnego 2024/2025 i przygotowań 8 klas do egzaminu 

Dyrektor ZSP w Kalisakch Bogumiła Wałaszewska szczegółowo oraz wyczerpująco 

omówiła realizację roku szkolnego 2024/2025 oraz przygotowań 8 klas do egzaminu. 

 

 Pedagog ZSP w Kaliskach Marta Słomińska-Gliniecka omówiła skrótowo działania 

w zakresie działań profilaktyczno-wychowawczych przygotowanych na rok szkolny 

2024/2025. 

 

Wywiązała się dyskusja w przedmiocie sprawy, w której udział wzięli: Przewodniczący 

Rady Gminy Kaliska Zbigniew Szarafin, Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Kaliska Marlena 

Narloch, Radny Gminy Kaliska Kazimierz Głodek, Radna Gminy Kaliska Ilona Guzińska, 

Dyrektor ZSP w Kaliskach Bogumiła Wałaszewska.  

 

W trakcie posiedzenia Dyrektor ZSP Bogumiła Wałaszewska wraz z Pedagogiem ZSP  

Martą Słomińską-Gliniecką opuściły posiedzenie komisji. 

 

Ad. 8 Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy Kaliska. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska przystąpiła do punktu opiniowania projektów uchwał na najbliższą sesję. 

 

8.1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Kaliska na 2024 rok. 

 

Skarbik Gminy Kaliska K. Liczywek omówiła projekt uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

8 głosami „za” projekt uchwały. 

 

8.2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Kaliska 

na lata 2024-2037. 

 

Skarbik Gminy Kaliska K. Liczywek omówiła projekt uchwały wraz z 

autopoprawkami. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

8 głosami „za” projekt uchwały. 

 

8.3. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wykazu składników majątkowych stanowiących 

wkład niepieniężny do spółki pod nazwą  Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością w Kaliskach. 

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki omówił projekt uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

8 głosami „za” projekt uchwały. 
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8.4. Podjęcie uchwały w sprawie deklaracji poparcia dla realizacji przez Gminny Ośrodek 

Kultury w Kaliskach projektu renowacji chaty kociewskiej. 

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki omówił projekt uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji  pozytywnie zaopiniowali 

8 głosami „za” projekt uchwały. 

 

8.5. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia w podatku od nieruchomości oraz określenia 

warunków udzielania pomocy de minimis dla przedsiębiorców w zakresie zwolnień w podatku 

od nieruchomości na terenie Gminy Kaliska. 

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki omówił projekt uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

8 głosami „za” projekt uchwały. 

 

8.6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych nad jeziorem Trzechowskim 

w gminie Kaliska. 

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki omówił projekt uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

8 głosami „za” projekt uchwały. 

 

8.7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Kaliska. 

 

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki omówił projekt uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

8 głosami „za” projekt uchwały. 

 

8.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Kaliska 

nieruchomości oznaczonej jako działka nr 410/3 położonej w obrębie Kaliska.    

 

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki omówił projekt uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

8 głosami „za” projekt uchwały. 

 

Ad. 9 Omówienie spraw bieżących. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Wiesława 

Babińska przystąpiła do punktu: Omówienie spraw bieżących po czym poinformowała 

członków komisji, iż najbliższe spotkanie odbędzie się w październiku i zostanie zwołana 

komisja wspólna komisji. 
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Ad. 10 Wolne wnioski. 
 

 

Radna Gminy Kaliska Janina Knitter zawnioskowała o: 

- wyrównanie terenu nieutwardzonego przy cmentarzu komunalnym w Kaliskach, 

- zabudowanie miejsca przy pojemnikach na cmentarzu komunalnym, w których są 

gromadzone odpady komunalne, 

- zadała pytanie o lampę znajdującą się przy ul. Cichej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Zbigniew Szarafin zadał pytanie dlaczego nie 

ważymy odpadów komunalnych oraz czy firma Koltel mogłaby wprowadzić system ważenia 

odpadów komunalnych? 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Wiesława 

Babińska poprosiła, aby wystosować pismo do Medpharmy w sprawie przesyłania 

powiadomień przypominających o zbliżającym się terminie rehabilitacji. 

 

Ad. 11 Zakończenie posiedzenia. 

 

O godzinie 15:52 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw 

Społecznych Wiesława Babińska zakończyła posiedzenie komisji. 

 

 

                                                                              Przewodnicząca Komisji Budżetu,  

  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

      

     Wiesława Babińska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół spisała: S. Schneider 


